
 

 

 

ZAPISNIK  11.  SEJE IZVRŠNEGA ODBORA NTZS 
z dne 10. aprila 2025 ob 17:00 v pisarni NTZS na Celovški cesti 25 v Ljubljani 

 
Prisotni: Člani IO NTZS: predsednik IO NTZS Tomaž Kralj, Borut Miklič, Robert 

Smodiš, Mitja Županek, Milana Krmelj in Darijan Vizjak;  

Ostali prisotni preko Teams povezave: Matevž Črepnjak predsednik Liga odbora in 
Sajda Slatinšek članica Nadzornega odbora NTZS 
 
 
Predlog dnevnega reda: 

1. Pregled zapisnika 10. redne seje IO NTZS z dne 4. 2. 2025  
2. Finančno poročilo za leto 2024 
3. Pregled poročil organov za redno skupščino 23. 4. 2025 
4. Priprava na IO – seznanitev z informacijami, potrjevanje sklepov organov, … 

• Predstavnik klubov 
o Pripombe, pritožbe, pohvale, vprašanja 

• STS – kratek povzetek  

• ZNTTS – kratek povzetek 

• TK – kratek povzetek 

• NO – kratko poročilo  

• Liga odbor – kratko poročilo 

• Disciplinska komisija – kratko poročilo 

• Ostalo (rekreativci, invalidi, …) 

• Predlagani predlogi sprememb za sezono 2025/2026, ki so jih sestavili 
predstavniki vseh organov 

5. Razno:  
- Aneks k pogodbi za Andrejo Ojsteršek Urh 
- Evropsko člansko prvenstvo 2026 
- Nova internetna stran,  
- Izbor podjetja za PR, marketing in iskanje sponzorjev 
- pomoč pisarni 
 

 

11. sejo Izvršnega odbora NTZS je odprl predsednik NTZS Tomaž Kralj in predlagal, da se 

na dnevni red pod točko Razno uvrsti še: 

- Prodaja majic preko spletne strani 

- Na predlog Matije Krnca glasovanje o sestavi organizacijskega odbora za 

organizacijo proslave ob 100 letnici namiznega tenisa v Sloveniji 

Dopolnjeni dnevni red 11. seje Izvršnega odbora NTZS je bil brez pripomb soglasno 

sprejet s ŠESTIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 

 



 

 

 

 

AD 1. 

Predsednik NTZS Tomaž Kralj je predstavil sklepe iz zapisnika 10. redne seje IO NTZS z 
dne 4. 2. 2025. 

Milana Krmelj je opozorila na pritožbo Miloša Živkovića Peperka z njegovim nestrinjanjem z 
zapisnikom IO, saj nam bi bili fantje, ki so naslovili odprto pismo na NTZS bili predstavljeni 
kot nekakšni prestopniki. Tako Darijan Vizjak kot predsednik NTZS Tomaž Kralj opomnita, da 
fantje v zapisniku niso bili imenovani poimensko, zato niso bili javno izpostavljeni, niti se jih 
ne obravnava kot prestopnike.  

V zvezi z omenjeno pritožbo se bo poslal odgovor IO NTZS Milošu Živkoviču Peperku. 

SKLEP  ŠT. 1:  
 

Izvršni odbor NTZS potrjuje zapisnik 10. redne seje IO NTZS z dne 4. 2. 2025.  
 

Sklep št. 1 je bil sprejet s ŠESTIMI glasovi ZA in z NOBENIM glasom PROTI. 
 
 

AD 2. 

Borut Miklič je na kratko predstavil Finančno poročilo NTZS za leto 2024, ki bo predstavljeno 

na redni letni skupščini NTZS. Leto 2024 je NTZS zaključila z dobrimi 14.000 evrov izgube, 

ki je nastala v bistvu predvsem zaradi prekoračitve članskega programa za slabih 17.000 

evrov zaradi borbe za uvrstitev na OI Pariz 2024. 

 

AD 3. 

Prisotni člani IO NTZS so predstavili poročila za redno letno skupščino NTZS. Vsa poročila 

bodo predstavljena na redni letni skupščini NTZS. 

 

AD 4.  

Predsednik IO Tomaž Kralj je opozoril člane IO, da se je seji pridružil predsednik Liga odbora 

Matevž Črepnjak, katerega poročilo se bo obravnavalo prvo, ker ima kmalu neodložljive 

obveznosti.  

Predsednik Liga odbora Matevž Črepnjak je povedal, da od zadnje seje praktično niso imeli 

sestankov, da pa so vse stvari reševali korespondenčno preko mailov. Nabavili so medalje in 

pokale za zaključek SNTL. Govora je bilo tudi prestavljanju dvobojev zadnjega kroga SNTL  



 

 

 

 

zaradi turnirja v Linzu ter o možnosti igranja lige doma in v tujini. Predlog Liga odbora je, da 

je vpoklic v slovensko reprezentanco vsaj toliko pomemben kot  igranje turnirja v Linzu, zato 

menijo, da bi morali tokrat izjemoma dati možnost prestavitve tekem zadnjega kroga tudi 

tistim ekipam, ki imajo uradno vpoklicane reprezentante v mlajših selekcijah. Glede igranja v 

večih mednarodnih ligah, so člani Liga sklenili, da bodo natančneje dorekli Pravila o tem na 

naslednji skupščini Združenja ligašev SNTL. 

Po krajši razpravi so člani IO sprejeli naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 2: 

Izvršni odbor potrjuje predlog Liga odbora glede prestavitev tekem zadnjega kroga v  

SNTL zaradi uradnih reprezentančnih nastopov članov najmlajših selekcij. 

Sklep št. 2 je bil sprejet s ŠESTIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI 

 

Predsednik Strokovno trenerskega sveta NTZS Darijan Vizjak je podal kratko poročilo o 

delovanju STS NTZS v zadnjem obdobju. Predlagan s strani STS NTZS in na IO NTZS tudi 

potrjen je bil novi selektor za kadete in mladince Bojan Tokič. Predstavil je tudi predloge 

sprememb, ki so jih na skupnem sestanku pripravili predstavniki STS, ZNTTS, TK in Liga 

odbora. Člani STS NTZS so podprli možnosti igranja lige tako doma kot v tujini, če zveza, kjer 

igralec igra to dovoljuje. Igralec naj bi potemtakem imel dvojno registracijo, za slovensko in 

drugo namiznoteniško zvezo. Predsednik NTZS Tomaž Kralj naj preveri ali je skladno z 

evropsko zakonodajo, da se dovoli igranje v dveh ali več ligah morebiti le za slovenske 

igralce. Potrjen je bil tudi predlog uvedbe novih kategorij U-11 in U-17 in načina združevanja 

tekmovanja vseh kategorij. Predlagan je bil tudi nov Olimpijski sistem igranja ekipnih državnih 

prvenstev za kadete in mladince. Točkovale bi se tudi kvalifikacije za omenjena državna 

prvenstva. Predlagan je tudi nov način točkovanja na tekmovanjih kjer je manj kot 32 

nastopajočih. Spremenil bi se tudi vrstni red krogov v predtekmovalnih skupinah na 

posameznih tekmovanjih, tako da bi se drugi in tretji nosilec skupine srečala v zadnjem 

tretjem krogu. 

SKLEP ŠT. 3: 

Izvršni odbor nalaga predsednikom organov naj pripravijo končno verzijo o 

spremembah igranja na podlagi predloga o sistemu igranja na predlog STS, ZNTTS, 

Tehnične komisije in Liga odbora. Rok je do 25. 4. 2025. 

Sklep št. 3 je bil sprejet s ŠESTIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 

 



 

 

 

 

Predsednik Združenja namiznoteniških trenerjev Mitja Županek je povedal, da je odbor 
ZNTTS po skupščini ZNTTS naredili skupino na Whatsapu-u v kateri razpravljajo o tekočih 
zadevah. V lanski sezoni so povabili na predavanje Ano Tofant, ki je razložila kako težje je v 
tujini dobiti licenco za trenerja. Prisotne je seznanil tudi s tem, da bodo na naslednji skupščini 
primorani spremeniti Pravilnik ZNTTS, da ga uskladijo z novim Zakonom o športu.  

 

Predsednica Tehnične komisije Milana Krmelj je na kratko predstavila delovanje Tehnične 
komisije v zadnjem obdobju. Objavili so uspešne razpise za vsa domača tekmovanja razen 
za Pokalno tekmovanje NTZS, ki pa v zadnjih letih ni bilo v organizaciji TK NTZS. Pri 
registracijah ni bilo posebnih težav. Poizkuša se pridobiti rekreativce, da bi se nekako vključili 
v sistem NTZS in v sistem STUPA. V naslednji sezoni naj bi se izvedla uradna Državna 
veteranska liga za katero pa je potrebno še marsikaj doreči. Okoli 70 rekreativcev se bo 
udeležilo Evropskega prvenstva v Novem Sadu. NTZS naj bi prispevala drese. Janez Zore, 
Milana Krmelj in Tomaž Kralj se morajo dogovoriti o participaciji vsakega udeleženca pri 
nakupu majice. Pogovarjali so se tudi o morebitni uvedbi klubskega pavšala za plačilo NTZS 
za sodniške članarine. 

 

Članica Nadzornega odbora Sajda Slatinšek je povzela delovanje Nadzornega odbora ter 

povedala, da bo posredovala spisek točk na katere NO NTZS še potrebuje odgovore za 

sestavo letnega poročilo za skupščino NTZS. Predlagala je da bi Vabilo za skupščino 

vsebovalo točko pri kateri bi se obravnavale spremembe Statuta. 

SKLEP ŠT. 4: 

Izvršni odbor ne podpira sklepa NO NTZS o uvrstitvi o glasovanju o spremembah 

Statuta NTZS na dnevni red predvidene letne skupščine. 

Sklep št. 4 je bil sprejet s ŠESTIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 

 

Predsednica Disciplinskega razsodišča Karla Kovšca  je pred sejo sporočila, da bo poročilo 
o delovanju Disciplinskega razsodišča poslala v pisni obliki Izvršnemu odboru NTZS. 

 

AD 5  

Po krajši razpravi so se člani IO strinjali, da se Andreji Ojsteršek Urh zaradi odličnih dosežkov, 
dolgoletnega dela za reprezentanco in zaradi količine dela, ki ga opravlja s člansko  
 



 

 

 
 
 
reprezentanco, podpiše aneks k njeni selektorski pogodbi in se ji trenutni honorar s 650 evrov 
bruto poveča na 1100 EUR bruto. 
 

SKLEP ŠT. 5: 

Izvršni odbor potrjuje, da se z  Andrejo Ojsteršek Urh zaradi njenih odličnih dosedanjih 

dosežkov in zaradi količine dela, ki ga kot selektorica za člane opravlja, sklene aneks 

k njeni selektorski pogodbi in poveča njen dosedanji dogovorjeni selektorski honorar 

na mesečno 1.100 Eur bruto. 

Sklep št. 5 je bil sprejet s ŠESTIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 

 

Predsednik NTZS Tomaž Kralj je glede Evropskega članskega prvenstva, ki bo od 11. do 18. 

oktobra 2026 potekalo v Stožicah, povedal, da je to priložnost, da celoten slovenski namizni 

tenis stopi skupaj. Na prvenstvo se bo potrebno res dobro pripraviti, pripraviti igralce in 

pridobiti dodatne sponzorje. Na račun Evropskega prvenstva se je odzvalo kar nekaj PR 

podjetij, ki bi se vključila v pridobivanje novih sponzorjev. Odprla se je krajša debata o tem 

kako vključili klube v sodelovanje, pri promociji v njihovem okolju in pri pomoči pri organizaciji 

ter kako bi nagradili klube, ki bi pripeljali večje število gledalcev. Sprejet je bil naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 6 

Izvršni odbor NTZS potrjuje, da se gre preko preko Tibhar-ja v nabavo 500 

reprezentančnih dresov, ki bodo namenjeni spletni prodaji ter prodaji na Evropskem 

prvenstvu in na Star Contender. 

Sklep št. 6 je bil sprejet s ŠESTIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 

 
Predsednik NTZS Tomaž Kralj je pojasnil, da izdelava internetne strani poteka dobro in 
pričakuje, da bo kmalu dokončno pripravljena. Stran bo pregledna in bo omogočala direktno 
povezavo do sistema STUPA, kar bo olajšalo uporabnikom dostop do tekmovanj in ligaških 
tekmovanj.  
 
 
Predsednik NTZS Tomaž Kralj je člane IO NTZS obvestil, da so se prijavila štiri PR podjetja 
s katerimi bo predsednik opravil razgovor. Dve najboljši se bosta predstavili IO, ki bo tudi 
izbral najboljšega kandidata. 
 

Predsednik NTZS Tomaž Kralj je imel razgovor s šestimi kandidati, ki so se prijavili na razpis 

NTZS za pomoč v pisarni. Vsi kandidati so bili odlični. IO bo na naslednji seji izbral kandidata/-

e, za pomoč in določil naloge, ki jih bodo opravljali. 



 

 

 

 

Predsednik NTZS Tomaž Kralj je v zvezi 100-letnice namiznega tenisa v Sloveniji, dejal, da 

je Matija Krnc kot glavni organizator tega dogodka povedal, da si v organizacijski ekipi želi 

kot predsednika organizacijske ekipe Tomaža Kralja, podpredsednik bi bil on sam, kot ostale 

člane pa Roberta Smodiša, Mitjo Županeka, Boruta Mikliča, Daneta Šarlaha, Dareta Ruparja, 

Janeza Pezlja, Blaža Brodnjaka, Jožeta Nemca, Gorazda Vecka in Jožeta Mikelna. Od vseh 

kandidatov je potrebno pridobiti njihovo soglasje. 

SKLEP ŠT. 7 

Izvršni odbor potrjuje sestavo organizacijskega odbora ob 100-letnici namiznega 

tenisa v Sloveniji. 

Sklep št. 7 je bil sprejet s ŠESTIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 

 

IO je razpravljal tudi o prihajajoči redni letni skupščini NTZS in po razpravi sprejel sledeči 

sklep:  

SKLEP ŠT. 8 

Izvršni odbor NTZS odreja, da se zaradi zamude pri pošiljanju Dnevnega reda in 
prejemanju gradiv zanjo, 60. redna letna skupščina NTZS izvede v petek 25. 4. 2025 ob 
17.00 v  sejni sobi Gimnastičnega centra Ljubljana na Koprski ulici 29 v Ljubljani. 
 

Sklep št. 8 je bil sprejet s ŠESTIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI 

 

 

11. seja Izvršnega odbora NTZS se je zaključila ob 22:00. 

 
 
 
Zapisala: Simona Soldat 
 
 
 
 
Ljubljana, 17. 4. 2025 
 


